
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK
Datum: 7. 11. 2023 od 15:00
Místo: Hollar, místnost č. 212

Přítomni:

Za pedagogickou komoru: Mgr. Magda Pečená, Ph.D.; Mgr. Veronika Macková, Ph.D.; PhDr. Pavel

Szobi, Ph.D., Dr. rer. pol. Michal Parízek, M.Sc., Ph.D., Mgr. Eliška Ullrichová, Ph.D., Mgr. Jakub

Stauber, Ph.D., Mgr. Magdalena Mouralová, Ph.D, prof. MgA. Martin Štoll, Ph.D.

Za studentskou komoru: Mgr. Barbora Procházková, Mgr. Michael Drašar, Bc. Michaela Němcová,

Tomáš Popov (od 15:30), Gabriela Bošňáková, Bc. Jan Volenec, Bc. Magdalena Hynčíková (online

bez hlasovacího práva)

Omluveni: PhDr. Jaromír Soukup, Ph.D., Bc. Kristýna Sluková, Mgr. Barbora Součková, Bc. Tomáš

Košek, Ing. Bc. Petra Koudelková, Ph.D.,

Hosté: PhDr. JUDr. Tomáš Karásek, Ph.D., PhDr. Malvína Krausz Hladká, Ph.D.; Ing. Ondřej

Blažek; RNDr. Michal Červinka, Ph.D., Ph.D., PhDr. Petr Bednařík, Ph.D., Ing. Pavel Kot (online),

doc. Robert Silverio, Ph.D. (online)

1. Schválení návrhu programu a zápisu ze zasedání AS FSV UK dne 3.
října 2023
Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená přivítala všechny přítomné. Následně představila program

dnešního zasedání a zeptala se, zda jsou nějaké doplňující návrhy do programu. Sama následně

uvedla, že přišla přihláška do Ekonomické komise AS FSV UK a navrhuje tak přidat bod programu

číslo 8 - Dovolba člena Ekonomické komise AS FSV UK.

Aktualizovaný návrh programu:

1. Schválení návrhu programu a zápisu ze zasedání AS FSV UK dne 3. října 2023

2. Schválení zápisu jednání a hlasování per rollam ze dne 14. října - 20. října 2023, resp. do
odevzdání všech hlasů

3. Zprávy z předsednictva a komisí AS FSV UK, zprávy z AS UK

4. Informace z vedení FSV UK

5. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studia na akademický rok 2024/2025

6. Reakreditace studijních magisterského studijního programu Žurnalistika a doktorského
studijního programu Digital Social Science

7. Rozpočet AS FSV UK



8. Dovolba člena Ekonomické komise AS FSV UK (doplněný bod)
9. Různé

Usnesení č. 1: AS FSV UK schvaluje aktualizovanou verzi programu zasedání dne 7. listopadu 2023.

Pro: Pečená, Drašar, Němcová, Macková, Parízek, Ullrichová, Szobi, Volenec, Bošňáková, Mouralová,

Stauber, Štoll, Procházková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato

Zápis ze zasedání AS FSV UK ze dne 3. října 2023 byl rozeslán k připomínkám, jež byly následně

zapracovány.

Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání AS FSV UK ze dne 3. října 2023.

Pro: Pečená, Drašar, Němcová, Macková, Parízek, Ullrichová, Szobi, Volenec, Bošňáková, Mouralová,

Stauber, Štoll, Procházková

Proti: nikdo

Zdržel se:

Usnesení bylo přijato

2. Schválení zápisu jednání a hlasování per rollam ze dne 14. října - 20. října
2023, resp. do odevzdání všech hlasů

Magda Pečená poděkovala za aktivitu studentské komory i celého pléna v souvislosti s hlasováním o

rozdělení studentských peněz per rollam. Díky tomu byli studenti zpraveni dříve o výsledcích a mohli

začít pracovat na svých projektech.

Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje zápis z mimořádného hlasování per rollam ze dne 14. října - 20.

října, resp. do odevzdání všech hlasů.

Pro: Pečená, Drašar, Němcová, Macková, Parízek, Ullrichová, Szobi, Volenec, Bošňáková, Mouralová,

Stauber, Štoll, Procházková

Proti: nikdo

Zdržel se:



Usnesení bylo přijato

3. Zprávy z předsednictva a komisí AS FSV UK, zprávy z AS UK

Předsednictvo

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená uvedla, že se předsednictvo sešlo on-line, zápis byl dán k

dispozici. Probírali jednotlivé body, které jsou na programu pléna. Několik věcí bylo projednáno s

vedením FSV UK, například přístup studentstva k mikrovlnce v Jinonicích (bude nadále řešeno).

Předsednictvo se rozhodlo na podnět tajemníka AS FSV UK a člena AS UK Jana Křováka otevřít

diskusi a následně předložit usnesení týkající se podpory LGBTQ+ komunity, ke kterému se plénum

vrátí v bodě Různé.

Magda Pečená připomněla, že předsedové komisí mají posílat příspěvek do výroční zprávy AS FSV

UK. V prosinci se bude volit zástupce FSV UK v Radě vysokých škol, kterého vybírá akademický

senát. Nemusí jít o člena senátu, ale senát musí kandidáta nominovat a tuto nominaci potvrdit

volbou. Období je tříleté. AS FSV UK zároveň podporuje zástupce FSV UK v SK RVŠ Marka Boňka

v jeho aktivitách v Radě.

Místopředseda AS FSV UK Jan Volenec uvedl, že rektorát se obrátil na senát, aby jmenoval

studenty, kteří by se měli stát studentskými ambasadory 4EU+ student network. Jména byla

vybrána a zaslána rektorátu.

Studijní komise

Předseda StK AS FSV UK Martin Štoll uvedl, že komise řešila především dvě akreditace, které jsou

předloženy plénu (Žurnalistika, Digital Social Science). V debatě byly vyjasněny problémy, jednalo

se o první reflexi. Komise akreditace doporučuje schválit.

Dále komise řešila hodnocení doktorského studia a podmínky přijímacího řízení do doktorského

studia, které rovněž doporučuje StK AS FSV UK schválit. Proděkan Petr Bednařík informoval o tom,

jak probíhají schůzky s Národním akreditačním úřadem.

Legislativní komise se nesešla.

Komise pro rozvoj



Předseda KPR AS FSV UK Michal Parízek uvedl, že přivítali několik hostů – proděkana pro

elektronizaci Martina Nekolu a Martina Richtera ze spolku Aignos. Chtěli iniciovat diskusi o tom, do

jaké míry má FSV UK podchycenou agendu umělé inteligence ve vzdělávání a jestli je toto v

působnosti pracovní skupiny k rozvoji pedagogických dovedností. Další bod se týkal zajištění

technologie AI, například nákup licencí, softwarů a tak dále. Třetím bodem byla pravidla pro využití

umělé inteligence, respektive to, jak konkrétní je fakulta má a jak ohledně této agendy komunikuje.

S Martinem Richterem ze spolku Aignos se bavili o tom, zda existují informace o tom, jestli a jakým

způsobem studenti umělou inteligenci využívají. Zmíněný spolek se právě této agendě věnuje,

Michal Parízek uvedl, že by dávalo smysl mít centrální nástroj (návod/pravidla), který bude

reflektovat situaci sociálních věd.

S proděkanem Nekolou řešila komise elektronizaci, například evidenci pracovní doby, která by měla

začít fungovat od začátku příštího roku, dál řešili nástroj filozofické fakulty pro hodnocení práce

akademických pracovníků, který údajně dva instituty budou pilotně testovat.

Host Michal Červinka připomněl, že už v dubnu vyzval vedení, aby vytvořilo jasná pravidla pro

využívání AI. Sám navrhoval paragrafové znění, které implementoval IES, což vedení fakulty

nevyužilo.

Veronika Macková se zeptala, zda pracuje fakulta nějakým způsobem s Turnitinem v souvislosti s

odhalováním nadměrného užití AI nástrojů, protože na zahraničních univerzitách už Turnitin dokáže AI

detekovat. Magdalena Mouralová uvedla, že neexistuje důkaz o využití AI, což problematizuje

vymahatelnost. Michal Parízek uvedl, že právě (ne)vymahatelnost je zásadní problém. Michal

Červinka uvedl, že by bylo dobré, aby senát vyzval vedení fakulty, aby aktualizoval opatření rektora

v souvislosti s pravidly proti plagiátorství.

(15:30 – Přišel Tomáš Popov)

Sociální komise se nesešla.

Ekonomická komise

Předseda ekonomické komise Pavel Szobi uvedl, že jednali o rozpočtu AS FSV UK s tím, že

vysvětloval, jak odměny fungují a že je možné odměnu odmítnout. Zvýšení odměny je spíše

nominální s ohledem na inflaci. Rezerva zůstává 18 700,- (nečerpaná část rozpočtu).



AS UK
Člen AS UK Jan Křovák připomněl, že rozeslal tradiční zprávu o dění na plénu AS UK, další

zasedání se koná tento pátek (10. listopadu). Ze zprávy připomněl diskusi, která na plénu proběhla

ohledně kauzy na KTF, k níž vystoupil i sám prof. Petráček. Druhou věcí pak byly parametry

hodnocení vědy, o nichž se hlasovalo tajně. Nejednotné stanovisko členů senátu demonstroval

senátor za PF UK, který v počátku jednání pléna navrhl bod týkající se parametrů z programu

vyjmout. Nakonec však byly parametry schváleny, což požadovalo i vedení FSV UK.

4. Informace z vedení FSV UK

Děkan FSV UK Tomáš Karásek uvedl, že v uplynulém měsíci proběhla řada událostí. Na výjezdním

zasedání kolegia děkana se řešila například reprezentace fakulty, mluvili třeba o úpravě promocí s

ohledem na racionalizaci pro absolventy i přítomné pedagogy.

Jednal s Rachel Epstein z Josef Korbel School of International Studies na University of Denver, vypadá

to, že by se dala navázat dobrá spolupráce v souvislosti se studentskou mobilitou. Primárně může jít o

příležitost pro IPS a IMS. Proběhlo další jednání s děkanem z College of Social Sciences na National

Taiwan University, vytvořilo se perspektivní partnerství a rozběhl program akademických výkových

pobytů Joint CUNI-NTU Chair in Social Sciences

.

Proběhla požární zkouška v Jinonicích. Děkan se omluvil za komunikaci na poslední chvíli (ohledně

rozsahu zkoušky, ne zkoušky samotné, ta byla avizovaná dlouho dopředu) a poděkoval za trpělivost.

Šlo o nezbytnou povinnost pro kolaudaci.

Proběhl kulatý stůl ke vzdělávací politice, kde hovořili například o mikrocertifikátech nebo o rozvoji

pedagogických dovedností. Vloni byl kulatý stůl k vědní politice. Proběhlo jednání pracovní skupiny pro

rovné příležitosti, bude vytvořen mentoringový plán pro akademičky. Proběhlo také jednání se

studentskými spolky. Probíhají práce na plánu realizace strategického záměru pro rok 2024 (a

rekapitulace plnění plánu za rok 2023), který bude předložen senátu v prosinci.

Stav věcí v Jinonicích je takový, že proti dodatečnému stavebnímu povolení bylo podáno odvolání v tzv.

blanketní formě, nyní běží lhůta pro dodání podkladů. Je potřeba, aby kolaudace proběhla do konce

roku (z důvodu naplnění podmínek způsobilosti výdajů na přístavbu z dotačních prostředků), což děkan

doufá, že se stihne.



Děkan se dále vyjádřil k článku na serveru Seznam Zprávy, který se týká SBP, s.r.o. Celkové vyznění

článku dle děkana poněkud obrací logiku toho, co probíhalo a co objasnilo komplexní fakultní šetření.

Aktuálně například nedošlo v kauze k žádnému zvratu - rozhodnutí o stažení žaloby padlo v dubnu a

následně byl senát v červnu informován o celé kauze. Snaha fakulty vysvětlit reportérovi Lukáši

Valáškovi podstatu věci se, zdá se, nepodařila.

Nejvíce děkana mrzí, jakým způsobem se článek dotýká proděkanky pro studijní záležitosti Malvíny

Krausz Hladké. Děkan vysvětlil, jak došlo ke kontaktu paní proděkanky s alternativní strukturou v

podobě SBP, s.r.o. Potvrdil, že paní proděkanka sama kontaktovala paní emeritní děkanku Alici

Němcovou Tejkalovou, aby ji informovala o skutečnostech, které ji spojují se Střediskem bezpečnostní

politiky. Bohužel, redaktor Valášek přebírá interpretaci příslušníků bývalého SBP, s.r.o.

Proděkanka Malvína Krausz Hladká poté reagovala na článek tím, že zdůraznila svou transparentnost.

Detailně vysvětlila fóru své stanovisko a byla otevřena veškerým dotazům od senátorek a senátorů,

které vzešly z diskuze. Dále uvedla, že informace, které se objevily po propuknutí kauzy, jí dříve nebyly

známy.

Veronika Macková podpořila vedení fakulty a konkrétně proděkanku Krausz Hladkou. Uvedla, že

možná byla chyba nekomentovat situaci a odkazovat na PR oddělení, stačilo by podle ní vysvětlit vše

tak, jak to proběhlo nyní na senátu. Děkan uvedl, že se poučil, nicméně poukázal na to, že k dílčím

aspektům poskytl reportéru Valáškovi vyjádření na záznam a fakulta v žádném případě nemůže

komentovat ty součásti kauzy, které se dotýkají osobnostních práv zaměstnanců. To nejdůležitější je,

že kauza je za fakultu uzavřená. Fakulta od začátku spolupracovala s policií co nejtransparentněji.

Malvína Krausz Hladká uvedla, že nikdy nebyla pozvána na žádný výslech a o žádném spise nebyla

informována

Eliška Ullrichová se zeptala, s čím šla paní současná proděkanka za paní emeritní děkankou. Paní

proděkanka odpověděla, že šlo o reakci na již propuknuvší kauzu. Michal Červinka uvedl, že předchozí

děkanka i současný děkan sdíleli informace velmi otevřeně. Jméno proděkanky nebylo v souvislosti s

danou kauzou nikdy zmíněno, což naznačuje absenci jakýchkoliv nesrovnalostí nebo pochybení z její

strany. Proto ho celá věc vůči proděkance mrzí a rovněž jí vyjádřil podporu. Kdyby se jednalo o něco

zásadního, tak by to podle Michala Červinky převzala ostatní média, což se nestalo. Červinka se

zeptal, zda vedení fakulty monitoruje dosah toho článku a zda zvažuje žalobu vůči Lukáši Valáškovi.

Podle děkana není účelné na článek mediálně reagovat. Upozornil, že od kvestora univerzity mu byl

přeposlán dotaz člena AS UK, který se kauzy SBP týká a na který odpověděl. Lukáš Valášek si jako

zkušený novinář dal podle děkana pozor, aby v článku nezaznělo nic, co by bylo vyloženě nepravdivé,

nicméně celkové vyznění článku je manipulativní.



Dalším tématem byla revize předpisové základny. Tajemník Ondřej Blažek uvedl, že příprava směrnic

trvá déle, než očekával. Pro uživatele je zatím skrytá webová stránka s tematicky rozdělenými

směrnicemi. V současné době je vydáno asi 25 procent, rozpracováno je asi 60 procent.

5. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studia na akademický rok
2024/2025

Proděkan Cahlík uvedl, že by bylo lepší, kdyby podmínky přijímacího řízení do doktorského studia

chodily na senát dříve než na listopadové zasedání, ale je to složitý proces, protože do něj vstupuje

i rektorát.

Až bude známa podoba reformy doktorského studia (na základě novely vysokoškolského zákona) a

to, jak univerzita změní vnitřní předpisy, tak bude potřeba podmínky opět změnit. Předseda StK

uvedl, že doporučuje podmínky schválit.

Usnesení č. 4: AS FSV UK schvaluje podmínky přijímacího řízení pro doktorské studium v

akademickém roce 2024/2025.

Pro: Pečená, Drašar, Němcová, Macková, Parízek, Ullrichová, Szobi, Volenec, Bošňáková,

Mouralová, Stauber, Štoll, Procházková, Popov

Proti: nikdo

Zdržel se:

Usnesení bylo přijato

6. Reakreditace studijních magisterského studijního programu Žurnalistika
a doktorského studijního programu Digital Social Science

Proděkan Petr Bednařík představil akreditaci magisterského studijního programu Žurnalistika. V roce

2020 byla schválena na pět let. S reakreditací dochází k několika změnám: změna garanta – doc.

Barboru Osvaldovou nahradil doc. Roberto Silverio, nyní je šest specializací, dvě specializace (mediální

tvorba a digitální žurnalistika) budou odstraněny, neboť jsou inherentní součástí ostatních specializací.

Je navržen nový praktický dvousemestrální předmět Mediální tvorba. Doc. Silverio (přítomen online)

uvedl, že vše podstatné správně shrnul proděkan Bednařík. Předseda StK AS FSV UK Martin Štoll

uvedl, že je třeba ocenit, že katedra žurnalistiky se rozhodla k redukci specializací. Na studijní komisi

se podrobněji diskutovala tři témata – jedno se týkalo možnosti redukce počtu předmětů. Druhé se

týkalo otázky diplomového semináře, který v návrhu chybí. (Členové a členky komise hovořili o tom,

zda by se fakulta neměla centrálně postavit ke kreditovému ohodnocení práce na diplomové práci.)

Třetí téma byla změna ve státní zkoušce. Proděkan Bednařík uvedl, že státnice jsou velké téma, ale



momentálně doporučuje nechat znění státnic s ústní částí, protože Rada pro vnitřní hodnocení bude

argumentovat, že až bude schválena novela vysokoškolského zákona, tak bude možné se bavit o

změnách ve státnicích, ale do té doby ne. Proti tomu se ohradil Michal Červinka s tím, že na IES je

pouze rozprava a nejsou tedy SZK na základě zkoušek z jednotlivých předmětů.

Jan Volenec se zeptal, jaká je přínosnost magisterského programu žurnalistiky, neumí si to prý

představit. Doc. Silverio uvedl, že tam jsou hlubší teoretické předměty, bakalářský program je spíše o

“naučení se řemeslu”. Martin Štoll jako garant bakalářského programu uvedl, že oceňuje teoretický

přínos a profilování.

Usnesení č. 5: AS FSV UK vyjadřuje kladné stanovisko k návrhu na opětovné udělení oprávnění pro

navazující magisterský studijní program Žurnalistika.

Pro: Pečená, Drašar, Němcová, Macková, Parízek, Ullrichová, Szobi, Volenec, Bošňáková, Stauber,

Štoll, Procházková, Popov

Proti: nikdo

Zdržel se: Mouralová

Usnesení bylo přijato

Michal Červinka uvedl, že by senát měl pověřit studijní komisi, aby zjistila, zda oceňování práce na

diplomové práci kredity je v souladu s ECTS Users Guide Evropské komise. Magdalena Mouralová

uvedla, že se to řešilo na schůzce s NAÚ. Ostatní fakulty uvedly, že podobné opatření na přesný počet

kreditů za diplomové semináře mají.

Proděkan Bednařík uvedl, že zvláštnost druhé akreditace Digital Social Science spočívá v tom, že jde o

společnou akreditaci několika fakult. Do budoucna by mělo jít o běžnou věc. Musí se to projednat na

senátu a vědecké radě FF UK, PF UK. Zkoordinovat postup všech fakult, aby nebyly velké časové

prodlevy, je poněkud složité. Na RVH by mohli podle Martina Štolla ocenit, že jde o průkopnickou

mezifakultní akreditaci, StK ji velmi ocenila, probírali jen detaily a podporují její přijetí. Podle Michala

Červinky je jediným trochu smutným aspektem, že nemáme Bc. či Mgr. programy, které by tomuto

programu předcházely. Takový program bude na ČVUT.

Děkan FSV UK poděkoval doc. Stříteckému za jeho práci při přípravě akreditace. V prosinci by měli

akreditaci schválit i na FF UK a PF UK. Ideální scénář je program spustit od AR 2024/2025. Ve vedení

univerzity má program velkou podporu od prorektora Krištoufka, který bude součástí programu, měl by

být i školitelem.



Usnesení č. 6: AS FSV UK vyjadřuje kladné stanovisko k návrhu na udělení oprávnění pro doktorský

studijní program Digital Social Science.

Pro: Pečená, Drašar, Němcová, Macková, Parízek, Ullrichová, Szobi, Volenec, Bošňáková,

Mouralová, Stauber, Štoll, Procházková, Popov

Proti: nikdo

Zdržel se:

Usnesení bylo přijato

7. Rozpočet AS FSV UK

Magda Pečená představila návrh rozdělení rozpočtu v souvislosti s odměnami pro členy a členky

senátu. Odměna je navýšena v základu o 400 Kč na 5400 Kč, dále jsou bonusy. za předsednictví

komisí a členství v předsednictvu. Odměnu je možné odmítnout (návod přiložen v Důvodové zprávě).

Usnesení č. 7: AS FSV UK schvaluje principy rozdělení rozpočtu AS FSV UK pro rok 2023.

Pro: Pečená, Drašar, Němcová, Macková, Parízek, Ullrichová, Szobi, Volenec, Bošňáková,

Mouralová, Stauber, Štoll, Procházková, Popov

Proti: nikdo

Zdržel se:

Usnesení bylo přijato

8. Dovolba člena Ekonomické komise AS FSV UK

Magda Pečená uvedla, že přišla nominace do Ekonomické komise AS FSV UK, jejímž členem se chce

stát Samuelle Mazzola z IES. Pro hlasování o konkrétním jméně je třeba ustavit komisi pro tajné

hlasování. Magda Pečená navrhuje složení komise Martin Štoll, Magdalena Mouralová, Veronika

Macková. Navržení s tím souhlasí.

Usnesení č. 8: AS FSV UK schvaluje komisi pro tajné hlasování ve složení Martina Štolla, Magdalenou

Mouralovou a Veroniku Mackovou.

Pro: Pečená, Drašar, Němcová, Parízek, Ullrichová, Szobi, Volenec, Bošňáková, Stauber,

Procházková, Popov

Proti: nikdo

Zdržel se: Štoll, Mouralová, Macková

Usnesení bylo přijato



Magda Pečená vyzvala k tajnému hlasování.

Usnesení č. 9: AS FSV UK schvaluje Samuelleho Mazzolu členem Ekonomické komise AS FSV UK

Pro: 14

Proti: 0

Zdržel se: 0

Usnesení bylo přijato

Samuelle Mazzola se stal členem EK AS FSV UK.

(17:00 odešla Magda Pečená)

9. Různé

Michal Červinka se zeptal, proč je v univerzitním harmonogramu Světový den tučňáků. Člen AS UK Jan

Křovák přislíbil, že to zjistí.

Jan Volenec představil iniciativu přidat se k AS UK a přihlásit se k podpoře LGBTQ+ komunity. Navrhl

znění usnesení. Michal Červinka uvedl, že vyjádření podpory ze strany AS UK stačí, není potřeba dělat

fakultní. Michal Parízek uvedl, že je třeba diskutovat o tom, k čemu se vlastně má senát vyjadřovat a

není podle něj vhodné hlasovat o něčem mimo běžnou agendu senátu, k čemu nebyl žádný podklad.

Domnívá se, že na velkém senátu byla pro věc předjednaná podpora. Jan Křovák uvedl, že na velkém

senátu se téma rovněž otevřelo v bodě různé a prakticky bez předjednání. Jan Křovák dodal, že AS

FSV UK již dříve deklaratorně podporu vyjadřoval, což rozporovali ostatní členové senátu. Nicméně v

červnu 2019 došlo k podpoře Univerzit za klima a v březnu 2022 vyjádřil senát podporu Ukrajině.

Michal Parízek reagoval s tím, že by chtěl mít v ruce nějaký podklad, o kterém by se dalo hlasovat.

Podle něj by mohlo být pro reputaci Fakulty nebezpečné vyjadřovat se bez hlubších podkladů k

aktuálně probíhajícímu politickému procesu. Jan Volenec a Pavel Szobi přislíbili, že do příště usnesení

upraví.

Eliška Ullrichová uvedla, že by ráda pozvala všechny akademiky/čky, studenty/tky, THP

zaměstnance/kyně na kulatý stůl k udržitelnosti pořádaný Pracovní skupinou pro udržitelnost FSV UK a

Univerzitami za klima dne 15. listopadu v Areálu Jinonice. Pozvánka zde.

Mgr. Magda Pečená, Ph.D.
předsedkyně AS FSV UK

Zapsal: PhDr. Jan Křovák, tajemník AS FSV UK

https://fsv.cuni.cz/aktuality/kulaty-stul-k-udrzitelnosti-v-arealu-jinonice

